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EDITORIAL
Vážení čtenáři!

Kamil Strihavka přijede se svými hu
debními kámoši do Mostu. A nevy
stoupí v Medúze, jak by se dalo před
pokládat. Na jeho koncert si zajdete 
do Repre. I tato informace je důkazem 
o tom, že Oblastní dům kultury horní
ků a energetiků, jak se novomostecké 
Repre původně nazývalo, se jen tak 
brzo neobrátí v prach. Investor výstav
by nového Repre - společnost Crestyl 
- ale svým přístupem dokazuje, že se 
bude umět o kulturu postarat. Klíče od 
Repre jsou totiž uloženy u manažerů 
hotelu Cascade (dříve Murom), který 
Crestyl vlastní a nechal zrekonstruo
vat. Tito manažeři dokazují, že umějí. 
Dokonce v přízemí Repre zrekonstru
ovali restauraci. I když se mezi lidmi 
šušká, že se tak stalo jen kvůli pleso
vé sezóně, nelze tomu věřit. Sezóna 
plesání končí a rekonstrukce jistě ne
byla dělána pro to, aby restaurace ze
la prázdnotou. Takže se možná může
me těšit na příjemné posezení.
Ve Velebudicích se dějí věci! Nedáv
no tam zvítězil Mostečan v soutěži 
svářečů, kteří přijeli z několika kra
jů, a nový úspěch nenechal na sebe 
dlouho čekat. Mostečan si cenu přive
zl z východočeské Dobrušky. Doká
zal, že umí perfektně zvládat mozko
vá centra počítačů řídících stroje. Ne 
nadarmo hejtman Oldřich Bubeníček 
po nedávné návštěvě Velebudic pro
hlásil, že nové vedení školy to vza
lo za správný konec, vlastně správ
ný začátek.
Nově začít tahat za tu správnou část 
motouzu chtějí také Severočeši.cz. Ti 
si na valné hromadě posypali hlavu 
popelem za to, že mají málo organiza
cí v okresech mimo Mostecko, a pro
to výsledky krajských voleb nebyly tak 
oslnivé, jak by si představovali. Tak
že budou zakládat nové organizace, 
aby lidé o Severočeších.cz v jiných 
okresech dobře věděli a mohli jim 
dát v následujících volbách své hlasy. 
Snad to tedy příště dopadne lépe. 
Nezvykle tvrdě pohovořil mostecký 
primátor Vlastimil Vozka před noviná
ři po skončení setkání starostů měst 
a obcí okresu. Dopálila ho vláda. Ta 
mlčí a okres (potažmo kraj) ji neza
jímá. Přitom problémy na Mostecku 
narůstají, nezaměstnaných přibývá, 
stejně jako sociálních případů. Až bu
de okres Most zcela zbídačen, pro
budí se vláda a začne se starat? By- 
cha pozdě honiti - říká staré dobré 
české rčení. Bude vůbec ještě co za
chraňovat?
Na Benediktu ale moc bídy vidět není. 
Možná je to důvod toho, proč se tam 
již potřetí konají Dny vína. V něm je 
prý pravda. Pořadatelé by měli Neča- 
sův kabinet na Dny vína pozvat, aby 
tu pravdu na dně objevil.
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